

Five Colours Themed Cocktails

五色鸡尾酒

Rose Fenjiu, Homemade Chocolate Sour, Beetroot

Watermelon Juice, Chambord

山西玫瑰汾酒，自制巧克力酸，红菜头
西瓜汁，香博利口酒



A red rose corresponds to fire in the five elements, symbolising passion and energy. The Chi Mei cocktail evokes the sweet scent of a rose that allows us to recognize the flower even before we see it. This crimson cocktail uses Shanxi Rose Fenjiu delicately infused with rose petals. Yun's skilled mixology team adds homemade chocolate sour to balance the floral fragrance and berry notes. A measure of beetroot and watermelon juice produces the vibrant colour garnished with pieces of watermelon. The refreshing watermelon, sensual rose aroma and subtle Fenjiu flavour create a seasonal taste sensation.

引徐渭《画玫瑰花》之句“画里看花不下楼，甜香已觉入清喉”，以诗笔勾勒玫瑰香气的馥郁醇厚，令人未见其花，先嗅其香。玫瑰的「赤」，在五行中为“火”，象征热情与活力。赤玫鸡尾酒，选用山西玫瑰汾酒为基酒，汾酒作为中国清香型白酒典范的酒体脉络，融入新鲜玫瑰花，每一滴酒液皆蕴含芬芳柔和。酒店调酒师团队精心融入自制巧克力酸，绵软润滑的酸味巧妙平衡玫瑰汾酒的花香馥郁与香博利口酒的莓果丰盈。来自红菜头和西瓜汁的天然赤红，赋予酒体绯红色泽，迷你西瓜点缀杯口，入口西瓜沁爽清甜，玫瑰香萦绕舌尖，尾调泛起汾酒的柔润回甘，余味悠长。

Sorghum Liquor, Green Bamboo Leaf Liquor

Kiwi, Ginger Ale

东北高粱酒，竹叶青，猕猴桃，干姜水



Green bamboo corresponds to wood, exuding vitality and hope. The Qing Zhu cocktail represents positive ambitions and unwavering perseverance. Smooth Northeast Sorghum liquor is mixed with Bamboo Leaf liquor, kiwi puree, and ginger water. Served in a bamboo cup, fresh kiwi slices elevate the sweet-sour taste and infuse a herbal aroma evoking the poetic charm of Chinese plants.

取元稹《新竹》中“新篁才解箨，寒色已青葱”，描写新竹才刚退去箨壳，便展现出翠色欲滴，盎然生机。竹子的「青」，在五行中对应“木”，象征生机与希望。青竹鸡尾酒，选用口感绵柔醇厚、浓郁陈香的东北高粱酒为基酒，巧妙搭配中国历史悠久的草本酒——竹叶青。酒店调酒师将酸甜宜人的猕猴桃果茸、气泡丰盈的干姜水融入酒体中，鲜切猕猴桃片悬于杯侧，猕猴桃的酸甜可口与高粱酒的饱满甘甜、草本酒香交织盛在竹形器皿中，诠释东方草木的盎然诗意。

Inner Mongolia Koumiss, Mango, Orange, Advocaat

内蒙古马奶酒，芒果，橙子，蛋黄利口酒



The yellow mango corresponds to earth, signifying nobility and abundance. The Huang Mang cocktail conveys the joy of the harvest season. Inner Mongolian koumiss is reimagined with smooth advocaat, aloe vera juice, and dried mango pieces. The rich taste of koumiss blends harmoniously with the sweetness of mango and the fresh tang of orange, cleverly marrying the tranquil grasslands with exotic tropical fruit passions.

择罗锦堂《檀香山竹枝词十首其八》中“彩虹谷里闲行遍，芒果香甜满树梢”，尽显芒果成熟时香甜满枝的盛景。芒果的「黄」，在五行中对应“土”，象征高贵光明、丰收富裕。马奶酒作为中国传统饮品之一，曾为宫廷贵族的甄选饮品，亦是草原地区接待宾客、庆祝节日必备佳酿。酒店调酒师团队选用拥有奶香浓郁的内蒙古马奶酒作为基酒，加入润滑香浓的蛋黄利口酒，芦荟果肉藏匿酒中，芒果干如金箔缀饰。马奶酒独特的口感与芒果的香甜和橙子的清新碰撞，将草原的豪迈与热带水果的热情巧妙融合，令人沉醉。

Rice Wine, Birch Liquor

Fermented Glutinous Rice, Mascarpone Cheese

广东米酒，白桦树利口酒

醪糟，马斯卡彭芝士



White millet corresponds to metal, embodying purity and elegance. The Ying Bai cocktail embodies the spirit of hospitality and an inheritance of perfection. Guangdong rice wine, fermented glutinous rice and Swiss birch tree liqueur which produces a multi-layered flavor profile. Mascarpone cheese adds smoothness, balance and a cloud-like texture. Each sip is alluringly warm, softly sweet and truly memorable.

甄吴均《行路难 其五》之句“白酒甜盐甘如乳，绿筋皎镜华如碧”，生动描绘米酒醇厚、甜咸交织的口感。粟米的「白」，在五行中对应“金”，象征素洁与高雅。盈白鸡尾酒，以酒体口感清爽、风味独特的广东米酒为基酒，加入异曲同工的醪糟，再以精准配比加入瑞士经典的白桦树利口酒，打造味蕾的多层次感。随后融入马斯卡彭芝士，提升顺滑细腻，赋予云端质感。奶皮子如雪覆杯沿，酌饮一口，糯软温润，清甜绵长，令人回味无穷。

Homemade Dark Chocolate Baijiu

Coffee Liqueur, Campari

自制巧克力白酒，咖啡利口酒，金巴利



The black chocolate corresponds to water, symbolising depth and wisdom. The Qiao Mo cocktail reimagines traditional Chinese landscape painting with creative modern flourishes. Guizhou Maoyuan white liquor is combined with chocolate essence, retaining the baijiu's sharpness and the cocoa's richness. Coffee liqueur and Campari add an irresistible taste combination, sweet condensed milk lines the glass and a floating chocolate biscuit completes this artistic seasonal delight.

拣苏轼《六月二十七日望湖楼醉书》中“黑云翻墨未遮山，白雨跳珠乱入船”，以泼墨生动勾勒了乌云暴雨之景。酒店调酒团队以中国山水画为灵感，择巧克力的「黑」，对应五行中“水”，象征深邃与智慧。以醇厚怡人的贵州茅源白酒为基底，融合巧克力搅打萃取精华，保留烈酒锋芒与可可甘醇，叠加咖啡利口酒的浓郁与金巴利苦味，相互平衡，韵味深沉。纯白炼奶在酒坛内壁晕染，巧克力饼干荡漾酒中，酒香浓烈与巧克力的甘甜醇香在杯中碰撞，恰似味觉的泼墨山水，意境悠远。



Chi Mei | 赤玫



Qing Zhu | 青竹



Huang Mang | 黄芒



Ying Bai | 盈白



Qiao Mo | 巧墨